
Zápis ze zasedání obecního  zastupitelstva obce Bernardov č 05. ze dne .20.4.2015                                                  

 
                  Přítomni : Jaroslav Váša 

                                      Lubomír Koudelka 

                                      Milan Rohlíček 

                                      Zdeněk Krejčík 

              Mgr Jan Pavel 

 

                     Zápis obsahuje usnesení č .32 až 40 

 

 Program : 1/ Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

                   2/Návrh na rozpočtové opatření č.01/2015. 

                   3/Rozpočtové opatření č. 1/2015. 

 4/Nákup barev na dětské hřiště.  

 5/Návrh na zajištění bioodpadů. 

 6/Projednání nové smlouvy pro místní kadeřnictví. 

 7/ Odstranění plotu za autobusovou zastávkou. 

 8/ Čarodějnice 2015 

 9/Projednání pozemků. 

  

 

 

 

Usnesení : č.32) Obecní zastupitelstvo schvaluje pana Koudelku  zapisovatelem,pana 

Mgr.Pavla a pana Krejčíka ověřovatelem zápisu. 

Schválení : 5-0-0 

 

Usnesení : č.33) Zastupitelstvo schvaluje návrh na rozpočtové opatření č.1/2015. 

Schválení : 5-0-0. 

 

Usnesení : č.34) Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č.1/2015  

Schválení : 5-0-0. 

 

Usnesení : č.35) Zastupitelstvo schvaluje nákup barev na opravu dětského hřiště.Finanční  

výdaje budou čerpány dle potřeby a kontrolovány starostou. 

Schválení : 5-0-0. 

 

Usnesení : č.36) Zastupitelstvo odhlasovalo nákup 4 nádob (120 l) na bioodpad,které budou 

umístěny v odpadovém hospodářství,vedle autobusové zastávky. 

Schválení : 5-0-0. 

 

Usnesení : č.37) Zastupitelstvo mělo možnost vznést připomínky k připravované smlouvě pro 

místní kadeřnictví.Připravovaná smlouva byla bez připomínek. 

 

Usnesení : č.38) Zastupitelstvo schválilo odstranění plotu mezi autobusovou zastávkou a 

zvoničkou před obecním úřadem. 

Schválení : 5-0-0. 

 

Usnesení :č.39) Starosta se dohodl se zastupitelstvem o letošním pálení čarodějnic,které 

zabezpečí místní JSDH. 



Usnesení :č.40) Zastupitelstvo jednalo o pozemcích na které byl zaslán dotaz od 

  SPU.Jednalo se o pozemek 329/10,329/11,567/4,1124/6.Pozemek567/4 je 

volný a bez jakékoliv zátěže.Na ostatních pozemcích se uvažuje o budoucí 

výstavbě ČOV. 

 

 

Starosta ukončil zasedání v 20,15hod. 

 

Zapsal:Lubomír Koudelka 

 

 

 

Starosta  obce:Lubomír Koudelka     ověřil: Mgr.Jan Pavel 

 

 

 

        Zdeněk Krejčík 
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